
Taková slova na adresu USA a jejich satelitů
jsme od Putina ještě neslyšeli. Projev
prezidenta Ruska na setkání s členy Rady
bezpečnosti, vládou a vedením donucovacích
orgánů
- CZ24 News | 2. listopadu 2023

RUSKO: Taková slova na adresu USA a jejich satelitů jsme od Putina ještě neslyšeli.

Vladimir Putin: Chtěl jsem s vámi dnes probrat širokou škálu problémů.

Ministr obrany [ Sergej Šojgu] se vrátil ze zahraniční pracovní cesty, promluví o jejích výsledcích a
podá zprávu o průběhu speciální vojenské operace.

Budeme samozřejmě hovořit o situaci na Blízkém východě a o otázkách zajištění práva a pořádku v
samotném Rusku. Budeme hovořit o ochraně práv našich občanů a veřejné bezpečnosti, občanském
míru a mezietnické harmonii, včetně zohlednění vnějších hrozeb.

Na nedávném setkání s představiteli náboženských sdružení, jak víte, jsem již mluvil o pokusech
využít dramatickou situaci na Blízkém východě a dalších regionálních konfliktech proti naší zemi –
proti Rusku, k destabilizaci a rozštěpení naší mnohonárodnostní a multináboženské
společnosti. Používají k tomu různé prostředky, jak vidíme: lži, provokace a sofistikované technologie
psychologické a informační agrese.

Opakuji: ti, kdo stojí za konfliktem na Blízkém východě a dalšími regionálními krizemi, budou
využívat jejich destruktivních důsledků k rozsévání nenávisti, tlačit na lidi po celém světě. To je
skutečný sobecký cíl takových geopolitických loutkařů.

Pamatujeme si, jak začalo současné kolo blízkovýchodní krize – teroristickým útokem proti civilistům
Izraele a dalších zemí na území tohoto státu. Vidíme také i to, že místo potrestání zločinců a teroristů
se bohužel začali mstít podle principu kolektivní odpovědnosti.

Hrozné události, které se nyní dějí v pásmu Gazy, kdy jsou bez rozdílu zabíjeny statisíce nevinných
lidí, kteří prostě nemají kam utéct, kam se schovat před bombovými útoky, nelze ničím
ospravedlnit. Když se podíváte na zakrvácené děti, na mrtvé děti, na to, jak trpí ženy a staří lidé, jak
umírají lékaři – samozřejmě se vám zatínají pěsti a derou se vám slzy do očí. Nedá se to říct jinak.

Ale neměli bychom, nemáme právo a nemůžeme si dovolit nechat se vést emocemi. Musíme jasně
pochopit, kdo skutečně stojí za tragédií národů Blízkého východu a dalších oblastí světa, kdo
organizuje smrtící chaos a kdo z toho má prospěch. Dnes se to, podle mého názoru, již stalo
samozřejmým a srozumitelným pro každého – zákazníci jednají otevřeně a nestydatě.

Z globální nestability nejvíce těží současné vládnoucí elity Spojených států a jejich satelitů. Získávají
z ní svou krvavou rentu. Jejich strategie je také zřejmá. Spojené státy jako světová supervelmoc –
každý to vidí a chápe, i na základě trendů v globální ekonomice – slábnou a ztrácejí své pozice. Svět
po-americku, s jedním hegemonem se hroutí, odchází a postupně, ale jistě se stává minulostí.
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Spojené státy se s tím ale nechtějí smířit, ale naopak, chtějí si udržet, prodloužit svou dominanci,
svou globální diktaturu a v podmínkách všeobecného chaosu je to pohodlnější, protože počítají s tím,
že s pomocí takového chaosu omezí a destabilizují konkurenty, jak říkají, své geopolitické protivníky,
mezi které zařazují i naši zemi, ale ve skutečnosti – nová centra světového rozvoje, suverénní,
nezávislé země, které se nechtějí ponižovat a plnit roli lokajů.

Rusko se dnes nejen aktivně podílí na formování nového, spravedlivějšího, multipolárního světa s
rovnými právy a příležitostmi pro všechny země a civilizace. Nejsme jen jedním z vůdců tohoto
objektivního historického procesu, ale řeknu více a každý to ví: Rusko vede bitvu na bojišti za naši
budoucnost, za zásady spravedlivého světového řádu, za svobodu zemí a národů. Bojujeme důsledně
a bojují naši vojáci a důstojníci, kteří ztrácejí své kamarády, naši hrdinové.

Znovu opakuji: za tragédií Palestinců a za jatkami na Blízkém východě jako celku, za konfliktem na
Ukrajině a za mnoha dalšími konflikty ve světě – v Afghánistánu, Iráku, Sýrii a tak dále – stojí
vládnoucí elity Spojených států a jejich satelitů. To už je každému jasné. Jsou to oni, kdo všude staví
své vojenské základny, příležitostně a bez jakéhokoliv důvodu používají vojenskou sílu a posílají
zbraně do konfliktních zón. Posílají i finanční prostředky, mimo jiné na Ukrajinu a Blízký východ, a
podněcují nenávist na Ukrajině a na Blízkém východě.

Když nedosahují výsledků na bojišti, chtějí nás rozdělit, pokud jde o Rusko, zevnitř, oslabit nás a
zasít nesvár.  Nejsou spokojeni ani s jakoukoliv účastí Ruska na řešení globálních a regionálních
problémů, včetně blízkovýchodního urovnání. Obecně nejsou rádi, když někdo nejedná nebo nemluví
podle jejich příkazů. Věří pouze ve svou exkluzivitu, v to, že je jim vše dovoleno.

Nepotřebují trvalý mír ve Svaté zemi, potřebují neustálý chaos na Blízkém východě, a tak se ze všech
sil snaží zdiskreditovat ty země, které trvají na okamžitém příměří v pásmu Gazy, na zastavení
krveprolití, a které jsou připraveny skutečně přispět k řešení krize, a ne na ní parazitovat. I OSN –
jasně vyjádřený postoj světového společenství – je vystavena útokům, skutečné šikaně a pokusům o
její diskreditaci.

Chci zdůraznit: v našich přístupech k situaci na Blízkém východě, na rozdíl od Západu, nikdy nebylo
prospěchářství, intriky nebo dvojité dno. Otevřeně jsme uvedli a deklarujeme svůj postoj a ten se z
roku na rok nemění. Klíčem k vyřešení konfliktu je vytvoření suverénního, nezávislého palestinského
státu, plnohodnotného palestinského státu. Řekli jsme to otevřeně, upřímně a více než jednou jak
palestinskému, tak i izraelskému vedení.

Opakuji: pravdou je, že čím silnější bude Rusko, čím jednotnější bude naše společnost, tím efektivněji
budeme schopni bránit jak naše vlastní národní zájmy, tak zájmy těch národů, které se staly obětí
západní neokoloniální politiky.

Ještě jednou zdůrazním: je nutné vědět a pochopit, kde je kořen zla, kde je ten pavouk, který se snaží
svou pavučinou omotat celou planetu, celý svět a chce dosáhnout naší strategické porážky na bojišti,
využívá lidi, které po desetiletí balamutil, na území dnešní Ukrajiny.

Tím, že bojujeme právě s tímto nepřítelem v rámci speciální vojenské operace, chci ještě jednou
zdůraznit, posilujeme pozice všech, kteří bojují za svou nezávislost a suverenitu.

Události v Machačkale včera večer byly inspirovány, mimo jiné prostřednictvím sociálních sítí, v
neposlední řadě z území Ukrajiny, rukama agentur západních zpravodajských služeb. V tomto ohledu
chci položit otázku: copak je možné pomoci Palestině pokusem o útok na Taty a jejich
rodiny? Tatové, mimochodem, jsou titulárním národem v Dagestánu.

(Tatové, Tats – Nezaměňovat s horskými Židy – Lidé Tat nebo kavkazští Peršané (také: Tat, Parsi,



Daghli, Lohijon) jsou perští lidé žijící v současné době v Ázerbájdžánu a Rusku (hlavně jižní
Dagestán). Tatové jsou součástí původních obyvatel íránského původu na Kavkaze. Používají jazyk
Tat, jihozápadní íránský jazyk poněkud odlišný od standardní perštiny, stejně jako ázerbájdžánštinu a
ruštinu. Tatové jsou převážně šíitští muslimové s významnou sunnitskou muslimskou menšinou,
pozn.red.)

Palestině můžeme pomoci pouze v boji proti těm, kteří stojí za touto tragédií. My, Rusko, s nimi
bojujeme v rámci speciální vojenské operace, právě s nimi – jak za nás, tak za ty, kteří usilují o
skutečnou, pravdivou svobodu.

Mimochodem, nepřestává mě udivovat jak kyjevský režim, tak jejich páni v zámoří. Víme, že na
čestný piedestal už byli pozdvihnuti Bandera a další přisluhovači Hitlera, víme a vidíme, jak vedení
Ukrajiny tleská nacistům druhé světové války, kteří měli na svědomí oběti holocaustu, osobně se
zúčastnili v těchto zločinech a dnes pod vedením svých západních patronů se pokoušejí podněcovat v
Rusku pogromy.

Mimochodem, nejsem si jistý, zda o tom vědí všechny vedoucí kruhy ve Spojených státech. Nebylo by
od věci, kdyby ti, kterým prý tolik záleží na občanech Izraele, provedli vyšetřování toho, co jejich
speciální služby dělají na Ukrajině, když se snaží podněcovat pogromy v Rusku. Sebranka, ano a nic
víc. Jinak se to říct nedá.

Ale ti, kteří skutečně hájí pravdu a spravedlnost, bojují proti zlu a útlaku, proti rasismu a
neonacismu, které podporuje Západ, nyní bojují na frontě – u Doněcku, Avdeevky, na Dněpru. Budu
opakovat: to jsou naši vojáci a důstojníci. Volbou skutečného muže, skutečného vojáka, je chopit se
zbraně a postavit se do řady se svými bratry. Být tam, kde se rozhoduje o osudu Ruska a celého
světa, včetně budoucnosti palestinského národa.

Chci upozornit hlavy všech regionů, vedoucí donucovacích orgánů a zvláštních služeb na potřebu
důsledných, včasných a jasných opatření na ochranu ústavního systému Ruska, práv a svobod našich
občanů, mezietnické a mezináboženské harmonie.

Pojďme, přejdeme k diskusi o všech navrhovaných tématech.
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